



真超金獅
Zhen Super Golden Lion

真超金獅膠丸 说明书

- [主要成分]** Prolan+DoraBloen, Alginie, Cirulline, 马胎盘 (EGF 细胞增殖因子), 天然珍珠粉, 赛马鞭, 牦牛鞭, 藏羊鞭, 海马鞭, 鹿鞭, 朝鲜人参, 冬虫草、海狗肾, 藏红花, 肉苁蓉, 淫羊藿, 枸杞子等。
- [性 状]** 软胶囊, 内容物为油状物质, 味苦。
- [效 能]** 补肾, 助阴、阴茎增长, 抗老, 提高性功能用于肾阴不足引起的阳痿精, 腰酸背痛等症的辅助改善。
关于恰当的服用, 下列「服用方法」请遵从医生的指导。遵守。
- [作用机理]** 本品采用宫廷秘方以名贵动植物为原料, 经过高科技研制, 具有增粗, 增长的最新产品, 配有最新的原料 Prolan+DoraBolen Ajginie Cirulline EGF『细胞增殖因子』能捕获细胞增长因子, 加速细胞分裂再生功能, 达到速效增粗, 增大。本品含有利他夫宁细胞分裂诱导素, 促进睾丸, 阴茎再次发育, 使茎体细胞以原子方式发生裂变一分二, 二分四... 性腺细胞迅速增殖, 体内精液充盈, 激活阴茎海绵体细胞活性, 促进阴茎二次发育, 增大阴茎勃起体积, 真正起到增粗, 增大的神气效果, 口服一粒 15 分钟后, 阴茎会在性生活中坚挺, 丰满壮硕, 龟头如磨菇云, 茎体硬如钢枪, 可持续数小时, 享受更多次高潮。坚持服用对前列腺炎, 前列腺增生, 前列腺肥大等疑难病症有立竿见影之功效。
分钟后服用口服胶囊, 有助于减少疾病的。
- [使用方法]**
1. 用于阳痿、早泄二日一次, 一次一粒, 16 粒为一疗程, 三疗程有明显效果。
 2. 用于阴茎增长, 每日一次, 一次一粒, 24 粒为一疗程, 三疗程后可使阴茎增大 2.5-8.5 公分。
 3. 用语提高性生活质量, 性生活前 15-30 分钟服用, 40 岁以下人员每次 2 粒, 40 岁以上人员每次 3-4 粒。
- [规 格]** 4 粒 1000m g / 粒
[贮 存] 密闭, 防潮
[保 质 期] 二年



真超金獅
Zhen Super Golden Lion

Package insert of Zhen Super Golden Lion soft capsule

- [Main ingredients]**
Prolan+DoraBloen, Alginie,Cirulline,Horse Placenta(EGF), Pearl Powder,Horse penis,Yak penis,Tibetan sheep penis,Sea horse penis,Maca Extra,fruit of the Chinese,Wolfberry,winter Chinese caterpillar fungus,Sea dog kidney,Saffron crocus,Haba cistanches,Herba epimedium,ginseng,Deer penis etc
- [Action mechanism]**
This uses the palace secret recipe and takes the precious zoology and botany as the raw materials,which are passed through the high tech development.The newest growth product,has newest raw materialProlan+DoraBolen Ajginie Cirulline Horse Placenta (EGF) to be able to accelerate the cell growth factor,and the acceleration of the cell division regeneration function ,acving fast-acting increase in volume.The contents are advantageous to promote cell division in the testicle and the penis to grow once more,by causing the somotic stem cells to multiply exponentially...The germ cells cell rapidmultiplication,in vivo seminal fluod fulls,activates the penis sponge somatic cell activeness,promotes the penis secondary growth,increases the penis erection volume,increases the spiritedeffect.15 minutes after orally taking capsule,the penis can in the sex life strong,plentiful be grandiose,the glans like rubsthe mushroom cloud,the stem body hard like rifle,ajd sustainable several hours,enjoy ,many times the high tide.Also helps to reduce effects of illness from enlarged prostate gland.
- [Appearance]**
Soft capsule with white greasy matter,tastes bitter.
- [Function]**
Invigorates the kidney,help errection,the penis grows,Anti ageing,Help to improve kidney function where deficiency often causes impotence,wet dreams,ache and other illness
- [Dosage&administration]**
- 1.For treatment of ED 1capsule three two days orally,16capsules for a therapeutic term.Three treatment courses have the tangible effect.
 - 2.For penis growth 1grain one day orally,24capsules for a therapeutic term.The penis increases 1.5-2.5 centimeters.Three treatment courses have the tangible effect.
 - 3.For engaging in sexual ability,3-4capsules for over 40years adult & 2capsules for under 40 years adult,15-30 minuts before sexual activity.